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باید دیدگاه های منسوخ شده به عرصه موسیقی را تغییر داد

عضو فراکسیون هنر و رسانه مجلس گفت: ایجاد فضای مملو از اضطراب، بدبینی، جنجال  و تسویه حساب های سیاسی رمقی برای این هنر باقی نگذاشته است.  مهرداد بائوج لاهوتی با اشاره نامه نمایندگان 
جامعه موســیقی کشــور به رئیس قوه  قضاییه درخصوص لغو کنســرت ها گفت: اگر جامعه هنری مورد حمایت قرار گیرد با اســتفاده از ظرفیت آن ها می توان ارزش های مورد نظر نظام را در جامعه تسری داد. 
وی اظهار کرد: ســخت گیری بیش از اندازه، غیرمنطقی و سلیقه ای نسبت به هر مســئله ای نتیجه ای عکس به بار خواهد داشت لذا با گذشت 37 سال از انقلاب اسلامی و افزایش وسایل ارتباط جمعی، باید 

دیدگاه های منســوخ شده به عرصه موسیقی را تغییر داد چرا که در غیر این صورت و با تحمیل برخی شرایط غیرمنطقی، هنرمندان و جوانان به ستوه و رفتارهای مقابله گرایانه کشانده خواهند شد. وی با بیان 
اینکه عرصه موســیقی باید چارچوب و قوانین مشــخص خود را داشته باشد و همه مسئولان در هر جایگاه و سمتی مکلف به رعایت قانون هســتند، افزود: عدم رعایت عدالت میان زن و مرد در صورت 

فعالیت آن ها در چارچوب قانون و شرع جایز نیست و باید با جدیت گفت؛ ادامه حیات هنر اصیل موسیقی در ایران بسیار سخت شده چراکه هجوم آورندگان به موسیقی، دیگر به کنسرت های سنتی و 
اصیل نیز رحم نمی کند و گویی این رفتار در میان گروهی از جامعه مسری شده است.

لاریجانی نمره خوبی در ریاست داشت
نایب رئیس مجلس شورای اسلامی با اشاره به 
نقش ویژه علی لاریجانی در مواردی از جمله 
انتخاب کابینه یازدهم و تصویب برجام گفت که 
اکثریت وی را مدیر لایقی برای اداره مجلس 
می دانند. محمدرضا باهنر اظهار کرد: من در 
طول حضورم در مجلس در خدمت بسیاری از 

روسای مجالس بودم که طبیعتاً هر کدام نقاط ضعف و قوتی دارند اما در مجموع 
فکر می کنم آقای دکتر لاریجانی در دو دوره گذشته که ریاست مجلس را بر عهده 
داشتند اقتدار خوبی را از خود نشان دادند. وی افزود: عملکرد آقای لاریجانی بر 
ریاست مجلس عملکرد موفقی در سطح کلان کشور بود و باعث شد موقعیت 
قوه مقننه در اداره امور کشور خصوصاً در مسأله برجام، هماهنگی با دولت و رصد 
کردن برخی اشکالات دولت موقعیت ممتازی باشد و مجموعاً  ایشان جزو رئیس 

مجالسی است که نمره خوبی در بحث ریاست دارد.

وقت صرف جدال کردن، کفران نعمت است
رییس مجلس تاکید کرد: باید برای پیشرفت 
کشور همگرا بود و تلاش کرد و کاستی های 
یکدیگــر را جبران کنیــم تا ایران آباد شــود. 
امکانات زیادی داریم و کفران نعمت است که 
وقت را صرف جدال های بلاوجه کنیم، کشور 
باید همگرا شــود. لاریجانی با شاره به اینکه 

آن هایی که کار اجرایی کرده اند می دانند این کارها چقدر مشکل است، افزود: 
وقتی بخش های مختلف دســت به دســت هم می دهند، یک کار با اساس 
صورت می گیرد، یکی از مسائلی که بارها گفته ایم این است که باید شرایط را به 
هم گرایی سوق دهیم. در هم گرایی و همدلی است که کارهای بزرگ حاصل 
می شــود نه در مجادله و نزاع. رئیس مجلس همچنین با بیان اینکه عده ای 
تلاش می کنند از »خلیج فارس« اسم »فارس« را حذف کنند گفت: این تمدن 

را که نمی توانید حذف کنید، این تلاش های کودکانه ای است.

همه به اقتصاد مقاومتی باور دارند
اســحاق جهانگیــری معــاون اول رئیس 
جمهــور با تاکیــد بر لــزوم توســعه ایران و 
پیشــی گرفتن از کشــورهای همســایه که 
در واقع رقیب ما هســتند خاطرنشان کرد: 
ما مکلف هســتیم چالش هــا و تنگناهای 
اقتصادی کشــور را برطرف کنیــم. معاون 

اول رییس جمهور گفت: خوشــبختانه دستاورد مهم اقتصاد مقاومتی این 
است که امروز همه ارکان نظام پذیرفته اند که مقابله با چالش ها و تنگناهای 
اقتصادی، مسئله اول کشور است و لازم است همه به دولت برای برون رفت 
از این تنگنا ها کمک کنند. جهانگیری گفت: ممکن است گاهی در تعیین 
اولویت ها تفاهم وجود داشته باشد اما در تدوین سیاست ها اختلاف نظر مانع 
از اجرای برنامه ها شود اما خوشبختانه امروز همه ۲۴ بند اقتصاد مقاومتی را 

باور دارند و هیچ کس نیست که با آن مخالفتی داشته باشد.

منتشرکننده تصاویر خالقی 
دستگیر نشده است

ســردار منتظرالمهدی ســخنگوی ناجا درباره ورود 
منصوره کریمی مجری سابق شبکه تلویزیونی »من 
و تو« و حضورش در جشــنواره جهانی فیلم فجر نیز 
گفــت: درباره این فرد دســتور قضایی بــرای ورود و 
خروجش به کشــور وجود نداشــته و پلیــس نیز تنها 
براساس اعلام مرجع قضایی ورود و خروج را بررسی 

می کند.
وی درباره پیگیری ناجا عامل منتشــر کننده تصاویر 
خصوصی مینو خالقــی نماینده مــردم اصفهان در 
مجلس دهم نیز گفت: پلیس در مورد بازداشت فردی 
که گفته می شود اقدام به انتشار این فرد کرده است، 
چیزی اعلام نکرده و ما حرفی درباره بازداشت یا عدم 
بازداشت این فرد نزده ایم و خبرهای مربوط به آن از 
قول دیگر منابع و در برخی رسانه ها منتشر شده بود.

سخنگو و معاون اجتماعی ناجا درباره تاکیدات رهبر 
معظم انقلاب به موضوع امنیت اخلاقی اظهار کرد: 
هنجارها، برگرفته از دل ارزش ها و رعایت بر همگان 
لازم است. امنیت اجتماعی ابعاد مختلفی داشته که 
تمام آن مدنظر اســت. ابعاد روانی، مالی، جســمی، 
اخلاقی و... از جمله این مولفه هاست که از موضوع 
امنیت اخلاقی بسیار موثرتر از مولفه های دیگر است. 
منتظرالمهدی ادامه داد: در همین راستا مردم هیچ 
کوتاهی را از ما به عنوان پلیــس قبول نخواهند کرد 
و ما نیز تمام ماموریت هایمان براساس قانون انجام 

خواهد شد.
ســخنگو و معاون اجتماعــی ناجا دربــاره حذف نام 
"محمود خــاوری " مدیرعامل فــراری بانک ملی در 
دولت احمدی نژاد از اعلان قرمز اینترپل نیز گفت: 
زمانــی که محل فرد مشــخص باشــد دیگر اعلان 
قرمز معنایی ندارد. خاوری در کاناداســت و محل او 
مشخص است اما همچنان اعلان قرمزش در دیگر 

کشورها دارای اعتبار است.

فعالیت گشت نامحسوس آغاز شده است
منتظرالمهدی درباره فعالیت گشت های نامحسوس 
پلیــس امنیت اخلاقــی نیــز گفت: این گشــت ها 
مراجعه ای به مردم نداشته اند و فعالیت شان در تهران 
آغاز شــده است که بر این اســاس مواردی همچون 
مزاحمت بــرای نوامیس، ســرقت، آلودگی صوتی، 
بدحجابی و... را گزارش می دهند. این اقدام در حالی 
انجام می شود که در کشوری همچون انگلیس بیش 
از پنــج میلیون دوربین برای کنتــرل حرکات و رفتار 

مردم نصب شده است.
ســخنگو و معاون اجتماعی ناجا در پاســخ به سوال 
دیگر درباره احتمال سوء استفاده مامور نامحسوس 
پلیس اظهــار کرد: نیروی انتظامی بــه هیچ وجه به 
افراد لباس شــخصی و خارج از سیســتم ماموریتی 
واگذار نمی کند و اگر شــهروندان بــا چنین افرادی 
مواجه شدند، حتما درخواست کارت شناسایی کرده 
و اگر مورد مشکوک بود، آن را به پلیس 110 گزارش 

دهند. 
وی درباره انتشــار کلیپ کتک خــوردن یک مامور 
پلیس در خانه نیز اظهار کرد: این کلیپ قدیمی بوده 
و در بررسی های پلیس مشخص شد که این فرد پس 
از اتمام ساعت کاری اش به این محل رفته و آن اتفاق 

برایش رخ داده که با این فرد برخورد شد.
ســخنگو و معاون اجتماعی ناجا درباره انتشار کلیپ 
دیگر از برخورد گشت ارشاد با یک زن نیز اظهار کرد: 
این زن ســابقه دار و پیش از ایــن تحت تعقیب پلیس 
قرار داشــت و پس از آنکه به دلیل حجاب نامناسب 
از سوی گشت ارشاد مشــاهده و مشخص شد که او 

سارق سابقه دار بوده، این اتفاق رخ داد.

رویداد 24 نوشت: اُف بر شرافت رسانه های مدعی اصولگرایی
چرا از فردی که مرتکب منکر شده است حمایت می کنید؟ چرا امر به منکر می کنید؟ چرا به وزیر کشور که برای تحقق معروف، دستور 

بازداشت فرد خاطی را داده است حمله می کنید؟ چرا نهی از معروف می کنید؟

 عصر ایران نوشت: امروز، وقت تعیین جانشین برای روحانی نیست
برجام، هدف نبود که بگوییم محقق شد و تمام. مقدمه بود و حق روحانی و انتظار مردم ورود روحانی به »ذی المقدمه« است نه اکتفا به 

برجام.

 تسنیم نوشت: پیشنهاد یک مدل تحول گرا به اصولگرایان
اصولگرایان تاکنون توانسته اند  پایبندی خود را به آرمان های انقلاب و نظام اسلامی به شکل قابل قبولی اثبات کنند، اما سوال اینجاست 

که دلیل ناکامی اصولگرایان در انتخابات مجلس چه بود؟

 صراط نیوز نوشت: چرا روحانی به کاندیدا نشدن ترغیب می شود؟
"هراس" حامیان دولت از رای نیاوردن روحانی در سال 96 در حال همه گیر شدن است. عملکرد روحانی در این 3 سال به گونه ای بوده که 

پیش بینی شکست به سراغ آنها آمده.

عکس روزسایت نگار

در حشایه جشن فارغ 
التحصیلی دانشجویان 
دانشگاه صنعتی شریف.

خبرنامه

اجماع اصلاح طلبان بر عارف
مردم به »تغییر« رأی داده اند

به نظر می رســد اصلاح طلبان عــزم خود را در حمایت از عارف برای ریاســت 
مجلس جزم کرده اند. با اینکه همچنان اما و اگرهایی از جانب بخش معتدل تر 
اصلاح طلبان و نیز حامیان دولت شنیده می شود که رقابت عارف و لارجانی به 
نفع اصلاح طلبان و دولت نیست، اما محمدرضا خاتمی فعال سیاسی اصلاح 
طلب گفته است که نظر شخصیت های رأس این جریان از جمله رئیس جمهور 
اصلاحات بر ریاست عارف است. همچنین عبدالواحد موسوی لاری وزیر کشور 
دولت اصلاحات از اجماع صددرصدی شورای سیاستگذاری اصلاح طلبان بر 
عارف خبر داده است. به گفته این دو فعال اصلاح طلب، رأی مردم در انتخابات 
مجلس به معنی میل آن ها برای تغییر است  و حمایت از لاریجانی نوعی دهن 

گنجی به خواسته مردم خواهد بود. 

نظر رئیس جمهور اصلاحات روی عارف است
محمدرضا خاتمی با بیــان اینکه مردم در انتخابات پیام تغییر دادند و بایســتی 
پژواک این پیام در داخل مجلس هم شــنیده شــود  در خصوص لزوم تغییر در 
پارلمان دهم گفت: مردم با آرزوی تغییر پا به انتخابات گذاشتند اگر این آرزو در 
پارلمان تبلور پیدا نکند معلوم نیســت آنها برای انتخابات ریاست جمهوری چه 

تصمیمی بگیرند. از سویی انتخاب رئیس مجلس قواعد خاص خود را دارد.
وی تصریح کرد: ریاست مجلس یک پست سیاســی است و باید آن را با دیدی 
سیاسی نگاه کرد. وقتی اصلاح طلبان خود را به طور نسبی پیروز انتخابات می 
دانند طبیعی است که ریاست مجلس را هم حق خود بدانند. زمانی ما می گفتیم 
اصلاح طلب توانمندی برای ریاســت مجلس نداریم ولی اکنون شخصیتی با 
تجربه مانند آقای عارف وجود دارد. نایب رئیس اسبق مجلس شورای اسلامی 
ادامه داد: ما باران می خواســتیم ولی ســیل آمد. ما در وهله نخست فقط می 
خواســتیم افراطیون مجلس را تســخیر نکنند ولی هم این اتفــاق رخ داد هم 

نامزدهای لیست امید اکثریت کرسیها را به دست آوردند.
خاتمی اظهار داشت: آقای لاریجانی در مساله برجام مقابل تندروها ایستادند 
و ما قدردان آنها هســتیم. اما آقای روحانی فقط وعده برجــام را به مردم نداده 
بود. وی قولهایی در عرصه های اجتماعی، فرهنگی، سیاسی و مواردی چون 
گسترش آزادی رســانه به مردم داده بود که باید آنها را نیز عملی کند. وی تاکید 
کرد: باید کســی رئیس مجلس باشــد که به این برنامه ها اعتقاد داشته باشد از 
این رو وقتی اصلاح طلبان مجموع این مسائل را در نظر می گیرند برای ریاست 
مجلــس آقای عارف تلاش خواهند کرد. البته تلاش ما این اســت که موضوع 
انتخاب رئیس مجلس به یک جدایی بین حامیان دولت منجر نشــود اما آقایان 
عارف و لاریجانی دو پادشــاهند که در یک اقلیم نمــی گنجند و هفت درویش 
نیستند که بر گلیمی بخسبند. وی گفت:هرچند این کار سخت است ولی چاره 
ای نیست. ما باید ضمن اینکه قدردان زحمات اشخاص و حافظ شان و جایگاه 
آنها باشــیم راهکاری را نیز در نظر بگیریم که ائتلافی که در انتخابات مجلس 

صورت گرفته همچنان ادامه پیدا کند و کمک حال دولت باشد.
این فعال سیاسی اصلاح طلب ادامه داد: جریان اصلاح طلب فرمانده ای ندارد 
که به اصطلاح با سوت وی همه دور هم جمع شوند. این جریان به شدت متکثر 
است اما غالب جریان اصلاح طلب بر روی ریاست آقای عارف اجماع کرده اند 

به ویژه شــخصیت هایی که در راس این جریان هستند و به تعبیری تابلوی آن 
محســوب می شــوند. محمدرضا خاتمی تصریح کرد: نظر آقای خاتمی هم بر 
روی آقای عارف است. البته ایشان گفتند: »من در این مساله دخالت نمی کنم 
چرا که این کار برعهده نمایندگان مجلس است و آنها باید بنشینند و با هم تفاهم 
کنند. من از هر کسی که نمایندگان به ریاست وی رای دهند حمایت می کنم و 
پشتیبان وی هستم ولی نظر شــخصی ام روی آقای عارف است«. وی افزود: 
شنیده های من می گوید اشخاص راس ائتلاف امید که نتیجه انتخابات ریاست 
جمهوری و مجلس را به ســود اصلاح طلبان و حامیــان دولت رقم زدند نظر بر 

ریاست مجلس آقای عارف دارند.

اجماع صددرصدی شورای عالی سیاستگذاری اصلاح طلبان 
روی عارف

موســوی لاری وزیر کشــور دولــت اصلاحــات درخصوص موضع شــورای 
عالی سیاســت گذاری در مورد ریاســت مجلــس تصریح کرد: شــورای عالی 
سیاست گذاری موضوع ریاست مجلس را به بعد از انتخابات مرحله دوم موکول 
کرد و در اولین نشســت بعد از مرحله دوم موضوع ریاست مجلس مطرح شد و 
شــورای عالی با اجماع صد درصدی عارف را که نفر اول انتخابات کشور است، 
به عنوان رئیس مجلس در نظر گرفت. این پیشــنهاد احزاب به منتخبان مردم 
است که در فراکســیون امید جمع می شوند و در   نهایت آن ها تصمیم می گیرند 

که رئیس مجلس چه کسی باشد.
او ابراز داشت: شورای عالی تردید ندارد رای مردم در انتخابات تغییرات را دنبال 
می کرد، بنابراین اگر در مدیریت مجلس تغییری حاصل نشــود، بی احترامی و 
بی اعتنایی به رای مردم تلقی می شــود. وقتی مردم یکپارچه در تهران و شیراز 

همه کاندیداهای امید را انتخاب می کنند و لیست امید لیست اکثریت شناخته 
می شــود، اگر کاندیدایی غیر از کسی که از طرف مردم بیشترین رای را داشته و 
لیست منتسب به او بالا ترین رای را آورده است، معرفی شود، از نظر ما دهن کجی 
به رای مردم تلقی می شود. موســوی لاری افزود: انتظار ما از دیگران هم این 
است که به رای مردم احترام بگذارند اگر هم می خواهند رقابت کنند، اشکالی 
ندارد. ما میدان رقابت را میدان رفاقت هم می دانیم و می گوییم می توانیم رقابت 
جوانمردانه و اخلاقی داشته باشیم. از نظر ما جهت گیری ها کاملا روشن است. 
عارف به عنوان فردی که از متن لیست امید آمده بیشترین رای را داشته و یاران 
او در مجلس اکثریت هستند. منطقی این است که او به عنوان کاندیدای ریاست 
مجلس معرفی بشــود. ما با احترام به تمام کاندیداهای ریاست مجلس قطعا از 
کاندیداتوری عارف حمایــت می کنیم. این نظر اجماعــی جریان اصلاحات و 
اعتدالگرایان است و نســبت به این مساله کوچک ترین تردید و اختلاف نظری 
نداریم. موســوی لاری در پاســخ به اینکه آیا برای حضور نیروهای لیست امید 
در هیات رئیسه هم صحبتی شده اســت گفت: منتخبان مردم بعد از انتخاب 
رئیس مجلس متناســب با توانمندی ها و نوع تعاملی که در مجلس وجود دارد 
هیات رئیسه را انتخاب می کنند و همچنین روسای کمیسیون ها و رئیس مرکز 
پژوهش ها و مدیریت اجرایی را مشخص می کنند. خیلی از مدیریت ها و بخش ها 
در مجلس است که می توان با ساز و کار واقعی آن ها را بین کسانی که توانمندی 
دارند تقسیم کرد. اگر بنا به مذاکره و همدلی دو جناح باشد، سِمت های مجلس 
به صورت نوعی تعادل بین اقلیت و اکثریت توزیع می شــود که اقلیت هم حس 
نکند از گردونه تصمیم گیری دور افتاده است. معتقدم منطقی این است که همه 
دوســتان اصولگرا و اصلاح طلب مجلس باید به گونه ای پارلمان را اداره کنند 

همه احساس کنند در مجلس حضور دارند.


